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BRMG-KPGiM-III.0012.16.2015 

 
Protokół Nr 18-16/2015 

z posiedzenia Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska, 
które odbyło się dnia 15 grudnia 2015 roku (wtorek), rozpoczęte o godz. 
15.00, w sali im. Seana Lestera Nr 003, Nowy Ratusz, przy ul. Wały 
Jagiellońskie 1 w Gdańsku. 
 
Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załącznik nr 1, 
załącznik nr 2 do protokołu.  
 
Na stan siedmiu (7) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło siedmiu (7), 
czyli było quorum do podejmowania prawomocnych opinii, wniosków i innych 
stanowisk. 
 
Posiedzeniu przewodniczył Radny Piotr Dzik – Przewodniczący Komisji 
Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska. 
 
Po stwierdzeniu quorum, otworzył 18 posiedzenie, powitał zebranych i 
poinformował, że porządek obrad został dostarczony radnym w terminie 
regulaminowym, porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu, i 
zaproponował do porządku obrad następujące zmiany: 
 
Zdejmujemy z porządku obrad punkt 6 tj. Rozpatrzenie i zaopiniowanie 
projektu uchwały RMG w sprawie aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia 
w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe. 

 
Projekt ten będzie prawdopodobnie wprowadzany na sesję w styczniu 
przyszłego roku, więc my go też będziemy rozpatrywali na posiedzeniu 
Komisji w styczniu. 

 
Kto jest za zdjęciem tego projektu z porządku obrad? 

 
Głosowanie: 
Komisja 6 głosami za- jednogłośnie zdjęła przedmiotowy projekt uchwały. 
 
Proponuję wprowadzić do dzisiejszego porządku obrad następujące sprawy: 
 
1. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie przyjęcia 

dokumentu pn. „Gdańsk Programy Operacyjne 2023” - druk nr 539. 

 
Kto jest za wprowadzeniem tego projektu w punkcie 6 w miejsce zdjętego 
przed chwilą projektu uchwały? 

 
Głosowanie: 
Komisja 6 głosami za- jednogłośnie wprowadziła ww. projekt uchwały – druk nr 
539, i będzie go rozpatrywała w punkcie Nr 6 porządku obrad. 
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2. Zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie oddania w najem 
lokalu przy ul. Mariackiej 6/8/6A w Gdańsku w trybie bezprzetargowym - w 
drodze zbierania i wyboru ofert. 

 

Kto jest za wprowadzeniem tego projektu w punkcie 6.1.? 
 
Głosowanie: 
Komisja 6 głosami za - jednogłośnie wprowadziła ww. wniosek i będzie go 
rozpatrywała w punkcie 6.1. 

 
3. Zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie dokonania zmiany 

po stronie najemcy w umowie najmu lokalu użytkowego, położonego przy ul. 
Sukienniczej 18 w Gdańsku polegającej na wstąpienie Pani Małgorzaty 
Czernichowskiej w miejsce dotychczasowego najemcy. 
 

Kto jest za wprowadzeniem tego projektu w punkcie 6.2.? 
 
Głosowanie: 
Komisja 6 głosami za- jednogłośnie wprowadziła ww. wniosek pod obrady 
Komisji i będzie go rozpatrywała w punkcie Nr 6.2. porządku obrad Komisji. 

 
Następnie Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze jakieś uwagi do porządku 
obrad. 
 

Ponieważ nie było innych uwag do zaproponowanego porządku obrad z 
wprowadzonymi zmianami poddał pod głosowanie przyjęcie następującego 
porządku obrad Komisji: 
 

1. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska 
zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2015-2040 - druk nr 536. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska 
zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 
2015 rok – w zakresie działania Komisji - druk nr 537. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w 
sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów w podwyższonym kapitale 
zakładowym jednoosobowej spółki Gminy Miasta Gdańska działającej pod 
firmą Gdańskie Towarzystwo Budownictwa Społecznego Spółka z 
ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku - druk nr 532. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

4. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w 
sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów w podwyższonym kapitale 
zakładowym jednoosobowej spółki Gminy Miasta Gdańska działającej pod 
firmą Towarzystwo Budownictwa Społecznego „Motława” Spółka z 
ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku - druk nr 533. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
5. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w 

sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów w podwyższonym kapitale 
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zakładowym spółki G Gdańskie Melioracje Spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku - druk nr 534. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
6. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie przyjęcia 

dokumentu pn. „Gdańsk Programy Operacyjne 2023” - druk nr 539. 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
6.1. Zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie oddania 

w najem lokalu przy ul. Mariackiej 6/8/6A w Gdańsku w trybie 
bezprzetargowym - w drodze zbierania i wyboru ofert. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
6.2. Zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie 

dokonania zmiany po stronie najemcy w umowie najmu lokalu 
użytkowego, położonego przy ul. Sukienniczej 18 w Gdańsku 
polegającej na wstąpienie Pani Małgorzaty Czernichowskiej w miejsce 
dotychczasowego najemcy. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
7. Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 
 
Głosowanie: 
Komisja 7 głosami za - jednogłośnie przyjęła ww. porządek obrad. 

 

 
PUNKT – 1 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska 
zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2015-2040 - druk nr 536. Oryginał 
projektu uchwały - druk nr 536 stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady 
Miasta Gdańska z dnia 17 grudnia 2015 roku. Sprawa: BRMG - S.0006.536.2015 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pani Jolanta Ostaszewska, Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków  
Referując przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 536 powiedziała 
m.in., że projekt jest techniczną zmianą do zmian w budżecie na 2015 rok, 
więc omówię łącznie z projektem uchwały, zawartym w druku nr 537. 
Generalną jedną ze zmian jest przeznaczenie kwoty 585 tysięcy w Zarządzie 
Dróg i Zieleni, która była zaplanowana na utrzymanie czystości i porządku na 
drogach publicznych i wewnętrznych.  
 
W związku z tym, że warunki atmosferyczne są sprzyjające i oczyszczania 
zimowego w takim zakresie nie wykonujemy, w jakim wcześniej 
zaplanowaliśmy, więc tę kwotę proponujemy przeznaczyć na pokrycie kosztów 
napraw miejscowych powierzchni jezdni i chodników w ciągu ulic: Wodnika, 
Równa, Wschodnia, Barniewicka, Przegalińska, Cieszyńskiego, Reja, 
Benzynowa, Andersa, Jowisza i Gnieźnieńska.  
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Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Nie ma głosów w dyskusji, przechodzimy do głosowania? 

 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu 
uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2015-2040 - druk nr 536.   
 
 
Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących 
się - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały – 
zawarty w druku nr 536. Opinia Nr 18-16/226/214/2015 
 
 

PUNKT – 2 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska 
zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 
2015 rok – w zakresie działania Komisji - druk nr 537. Oryginał projektu 
uchwały - druk nr 537 stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta 
Gdańska z dnia 17 grudnia 2015 roku. Sprawa: BRMG - S.0006.537.2015 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Ten projekt uchwały Pani Dyrektor Ostaszewska omówiła w poprzednim punkcie 
obrad. Głosów w dyskusji nie ma. Przechodzimy o głosowania.  
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu 
uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
budżetu Miasta Gdańska na 2015 rok – w zakresie działania Komisji - druk nr 
537. 
 
Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących 
się - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały – 
zawarty w druku nr 537- w zakresie działania Komisji. Opinia Nr 18-
16/227/215/2015 
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PUNKT – 3 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w 
sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów w podwyższonym kapitale 
zakładowym jednoosobowej spółki Gminy Miasta Gdańska działającej pod 
firmą Gdańskie Towarzystwo Budownictwa Społecznego Spółka z 
ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku - druk nr 532. 
Oryginał projektu uchwały - druk nr 4532 stanowi załącznik do protokołu z sesji 
Rady Miasta Gdańska z dnia 17 grudnia 2015 roku. Sprawa: BRMG - 
S.0006.532.2015 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pani Iwona Bierut, Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej   
Referując przedmiotowy projekt uchwały powiedziała m.in., że projekt 
uchwały przewiduje dokapitalizowanie naszej jednoosobowej spółki na 
poziomie 9.522.500 zł., dokapitalizowania związanego z budową 59 lokali 
mieszkalnych przy współfinansowaniu funduszu opłat na poziomie 40%. Jeśli są 
pytania, to bardzo proszę. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Czy są głosy w dyskusji? 
 

DYSKUSJA: 
 
Wiceprzewodniczący Grzegorz Strzelczyk 
Fundusz dopłat na przyszły rok też będzie funkcjonował? 
 
Pani Iwona Bierut, Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej   
Będzie funkcjonował, bo to już jest zapewnione w budżecie. 
 
Wiceprzewodniczący Grzegorz Strzelczyk 
Fundusz dopłaca 40% a TBS? 
 
Pani Iwona Bierut, Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej   
Po wybudowaniu po prostu Fundusz będzie zwracał, jeżeli wszystko prawidłowo 
wykonane. Takie zwroty stosują i takie zwroty mają zaplanowane. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Nie ma więcej głosów w dyskusji, przechodzimy do 
głosowania. 
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu w 

sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów w podwyższonym kapitale 
zakładowym jednoosobowej spółki Gminy Miasta Gdańska działającej pod 
firmą Gdańskie Towarzystwo Budownictwa Społecznego Spółka z 
ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku - druk nr 532. 
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Głosowanie: 
Komisja 6 głosami za - jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały – zawarty w druku nr 532. Opinia Nr 18-
16/228/216/2015 
 
 

 

PUNKT – 4 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w 
sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów w podwyższonym kapitale 
zakładowym jednoosobowej spółki Gminy Miasta Gdańska działającej pod 
firmą Towarzystwo Budownictwa Społecznego „Motława” Spółka z 
ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku - druk nr 533. 
Oryginał projektu uchwały - druk nr 533 stanowi załącznik do protokołu z sesji 
Rady Miasta Gdańska z dnia 17 grudnia 2015 roku. Sprawa: BRMG - 
S.0006.533.2015 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pani Iwona Bierut, Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej   
Referując przedmiotowy projekt uchwały powiedziała m.in., że projekt 
uchwały przewiduje dokapitalizowanie w kwocie 11.117.000 złotych i spółka z 
tych funduszy wybuduje 85 mieszkań, również przy współfinansowaniu ze 
środków funduszu. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Nie ma głosów w dyskusji, przechodzimy do głosowania. 

 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu 
uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów w 
podwyższonym kapitale zakładowym jednoosobowej spółki Gminy Miasta 
Gdańska działającej pod firmą Towarzystwo Budownictwa Społecznego 
„Motława” Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku - 
druk nr 533. 
  
Głosowanie: 
Komisja 6 głosami za - jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały – zawarty w druku nr 533. Opinia Nr 18-
16/229/217/2015 
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PUNKT – 5 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w 
sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów w podwyższonym kapitale 
zakładowym spółki G Gdańskie Melioracje Spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku - druk nr 534. Oryginał projektu 
uchwały - druk nr 534 stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta 
Gdańska z dnia 17 grudnia 2015 roku. Sprawa: BRMG - S.0006.534.2015 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pani Iwona Bierut, Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej   
Referując przedmiotowy projekt uchwały powiedziała m.in., że projekt 
uchwały przewiduje dokapitalizowanie spółki Gdańskie Melioracje na poziomie 
28.883.356,32. Dokapitalizowanie nastąpi w formie aportu czterech 
nieruchomości, na których spółka będzie budowała, czy nawet już zaczęli 
budowę. Przy ul. Kaczeńce buduje swoją bazę techniczną i przy ul. Lastadia, w 
zrewitalizowanych dwóch budynkach będzie budował swoją siedzibę. Dziękuję.  
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Na poprzedniej Komisji zgłosiliśmy wniosek do Melioracji o 
zbiornik, który jest przy ul. Piekarniczej, żeby go włączyć do zbiornika przy ul. 
Kartuskiej. Tam jest chyba 67 metrów. Tam żadnych inwestycji nie trzeba, 
żadnych utwardzeń robić, bo to wszystko jest „żywy” grunt, a ten zbiornik 
odbiera wody opadowe z osiedla, które tam jest budowane i by było fajnie, 
żeby to się stało takim drugim zbiornikiem a la Wileńska, czy te inne zbiorniki. 
 
Pani Iwona Bierut, Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej   
Jeśli Państwo pozwolicie, to ja ten temat przekażę do Wydziału Programów 
Rozwojowych, bo oni tego typu inwestycjami i przygotowaniem środków pod 
kątem tego typu zagospodarowania się zajmują. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
To jest niezbędne, więc proszę to przekazać. 
Nie ma więcej głosów w dyskusji, przechodzimy do głosowania. 

 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu 
uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów w 
podwyższonym kapitale zakładowym spółki Gdańskie Melioracje Spółka z 
ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku - druk nr 534. 
 

Głosowanie: 
Komisja 6 głosami za - jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały – zawarty w druku nr 534. Opinia Nr 18-
16/230/218/2015 
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PUNKT – 6  
Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie przyjęcia 
dokumentu pn. „Gdańsk Programy Operacyjne 2023” - druk nr 539. Oryginał 
projektu uchwały - druk nr 539 stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady 
Miasta Gdańska z dnia 17 grudnia 2015 roku. Sprawa: BRMG - S.0006.539.2015 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pani Katarzyna Drozd-Wiśniewska, Zastępca Dyrektora Wydziału Polityki 
Gospodarczej   
Referując przedmiotowy projekt uchwały powiedziała m.in., że programy 
operacyjne służą wdrażaniu strategii rozwoju miasta Gdańska do roku 2030 i 
przedstawiają zadania i działania prowadzące do realizacji przyjętych w 
strategii celów. Jeśli chodzi o horyzont czasowy, to zadania są ujęte w 
perspektywie do roku 2030. Dzieje się tak z uwagi na okres programowania 
funduszu Unii Europejskiej i trzyletni okres rozliczenia. Dziewięć obszarów, 
struktura programów wygląda następująco: każdy ma charakterystykę: cele, 
zadania i działania. Dodatkowo elementy wspólne z innymi programami. Jeśli 
chodzi o zagadnienia, takie przekrojowe, to są kwestie dotyczące osób 
niepełnosprawnych, bezpieczeństwo, środowisko i elementy Smart City. Jeśli 
mają Państwo jakieś dodatkowe pytania, to służę wyjaśnieniem. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Czy są pytania? 
 
Radna Anna Kołakowska, członek Komisji 
Te ostatnie elementy, bo nie dosłyszałam. 
 
Pani Katarzyna Drozd-Wiśniewska, Zastępca Dyrektora Wydziału Polityki 
Gospodarczej   
Te elementy przekrojowe, bo jest 9 programów operacyjnych, ale są takie 
zagadnienia horyzontalne, które ujęte są w kilku programach operacyjnych. 
Czyli np. kwestie dotyczące bezpieczeństwa, mogą być w infrastrukturze i 
wtedy chodzi np. o bezpieczeństwo przeciwpowodziowe, albo monitoring 
wizyjny w programie operacyjnych przyjazna przestrzeń, albo rewitalizacja, 
która ma zarówno wymiar infrastrukturalny jak też obejmuje pewne elementy 
społeczne, związane z rozwojem społecznym, z aktywizacją społeczną. 
 
Wiceprzewodniczący Grzegorz Strzelczyk 
Jeśli chodzi o zakres inteligentne miasto. Co w tym się mieści? 
 
Pani Katarzyna Drozd-Wiśniewska, Zastępca Dyrektora Wydziału Polityki 
Gospodarczej   
Tu chodzi przede wszystkim o nowoczesne technologie, czyli tam gdzie jest to 
możliwe to wykorzystywanie w pewnych działaniach właśnie elementów 
innowacyjnych technologii takich jak: system sterowania ruchem, rozbudowa 
dalej systemu TRISTAR. Zidentyfikowaliśmy w strategii dokładnie w tych 
działaniach takie elementy, które właśnie mogą być realizowane przy użyciu 
nowoczesnych technologii. I tam gdzie to możliwe to będziemy starali się to 
robić. 
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Przewodniczący Piotr Dzik 
 
Dziękuję bardzo. Nie ma więcej głosów w dyskusji, przechodzimy do 
głosowania.  

 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu 
uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie przyjęcia dokumentu pn. „Gdańsk 
Programy Operacyjne 2023” - druk nr 539. 

 
Głosowanie: 
Komisja 6 głosami za - jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały – zawarty w druku nr 539. Opinia Nr 18-
16/231/219/2015 
 

 
PUNKT – 6.1.  

Zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie oddania w 
najem lokalu przy ul. Mariackiej 6/8/6A w Gdańsku w trybie 
bezprzetargowym - w drodze zbierania i wyboru ofert.  
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pani Barbara Majewska, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej 
Referując przedmiotowy wniosek powiedziała m.in., że przedmiotem konkursu 
był lokal przy ul. Mariackiej o powierzchni 49,47 m2. Do wykorzystania jest też 
15 m2 antresoli, ponieważ lokal ma 5 m wysokości. Lokal ten od samego 
początku wykorzystywany był, jako pracowania twórcy. Ostatecznie również 
został skierowany do wynajmu w trybie konkursowym na pracownię twórcy z 
możliwością prowadzenia działalności handlowej, sprzedaży wytworzonych 
materiałów. W konkursie wniesiono uwagę o konieczności przekwalifikowania 
tego lokalu z dawnej funkcji mieszkalnej, pracowni twórcy na lokal użytkowy. 
W trakcie już postępowania okazało się, że ten lokal funkcjonował, jako lokal 
użytkowy, w ewidencji - Wydział Urbanistyki, stąd też potrzeby dodatkowego 
działania wymagającego użyczenia, które było deklarowane w warunkach 
konkursowych nie będzie konieczne. 
 
W postępowaniu zostały złożone trzy oferty: 

 Panią Dorotę Cenecką 

 Panią Katarzynę Krakowiak 

 Panią Paulinę Binek 
Zgodnie z postanowieniami uchwały przy wyborze przyszłego oferenta, jeżeli 
wpłynie więcej niż jedna oferta, Komisja w pierwszej kolejności bierze pod 
uwagę dorobek artystyczny oferenta i jego znaczenie dla kultury, niskie 
dochody osiągane przez oferenta i młody wiek oferenta. Stąd też pozwoliliśmy 
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sobie we wniosku zaznaczyć wiek poszczególnych Pań, może nie elegancko, ale 
taki jest wymóg formalny. Umowa najmu może być zawarta na czas określony. 
 
Przystępując kolejno do omówienia poszczególnych ofert: 
 

 Pani Dorota Cenecka, lat 38 złożyła propozycje zagospodarowania lokalu na 
pracownię twórcy, gdzie zajmuje się działalnością w zakresie ręcznie 
wykonywania oprawianych w srebro i złoto i kamienie naturalne diamenty, 
szafiry, granaty biżuterii. Jeżeli chodzi o osiągniecia, przedłożyła 
świadectwo czeladnicze z 1995 roku uprawniające do używania tytułu w 
rzemiośle złotnictwo. Oczywiście świadectwo ukończenia szkoły zasadniczej 
w zawodzie złotnik itd. itd., jeżeli chodzi o opis działalności artystycznej 
uwzględniła szczególne dokonania na terenie Gdańska, m.in. udział w 
Międzynarodowych Targach Gdańskich w marcu 2013 roku i przekazanie 
wyrobu, pierścionka do Muzeum Bursztynu w sierpniu 2015 roku. Jeżeli 
chodzi o rekomendacje, to przedłożyła rekomendację Polskiej Agencji 
Informacji Inwestycji Zagranicznych, Stowarzyszenia twórców Form 
Złotniczych, Międzynarodowego Stowarzyszenia Bursztynników, Muzeum 
Bursztynu, Międzynarodowych Targów Gdańskich AMBER EXPO i Wydziału 
Promocji. Oczywiście tu są też referencje z Urzędu Marszałkowskiego o 
udziale w projekcie Pomorskie, na wystawie EXPO 2015 w Mediolanie. 
Wyróżnienia, którymi tutaj Pani Cenecka się pochwaliła, to są: wyróżnienie 
Kapituły Ministra Gospodarki za najlepszy wyrób na Targach Złoto, Srebro, 
Czas. Wyróżnienie na Międzynarodowych Targach Gdańskich z sierpnia 2013 
roku.  

 

 Pani Katarzyna Krakowiak, lat 35. Wystąpiła z propozycją zagospodarowania 
lokalu na pracownię artystyczną,. Mieszka w Gdańsku. Pracuje na Wydziale 
Architektury. Zajmuje się rzeźbą i architekturą przy użyciu mediów 
komunikacyjnych zwłaszcza dźwięku. Może się poszczycić uzyskaniem 
doktora sztuki w dziedzinie sztuk plastycznych. Tu się posłużę informacją 
od Pani Dyrektor Czekanowicz, która przekazała, że Pani Krakowiak jest 
rzeźbiarką. Miała wystawy w Gdańsku, Warszawie, Krakowie, Katowicach, 
Tallinie, Londynie, Nowym Jorku. W 2012 roku uzyskała specjalne 
wyróżnienie na biennale architektury w Wenecji. W 2012 roku laureatka 
Splendoru Gedanensis. W swojej ofercie Pani Krakowiak zaproponowała 
program otwartej pracowni twórczej, gdzie poza pracą twórczą prowadziła 
będzie cykl warsztatów dla mieszkańców. Takie warsztaty, jakie zamierza 
prowadzić na Mariackiej prowadziła w ramach Gdańskiego Programu 
Rewitalizacji w Nowym Porcie i na Dolnym Mieście. Uzyskane nagrody: 
nagroda Miasta Gdańska dla młodych twórców w dziedzinie kultury. 
Laureatka nagrody publiczności. Dotychczasowe dokonania potwierdziło 
Centrum Sztuki Współczesnej ŁAŹNIA. Również potwierdzone zostało 
poprzez specjalne podziękowanie przez Prezydenta Rzeczpospolitej za 
udział w obradach jury VIII edycji konkursu „Życie w architekturze”. W 
marcu 2015 roku Rada Wydziału Architektury i Wzornictwa Akademii Sztuk 
Pięknych w Gdańsku również tu swoją rekomendację złożyła. 

 

 Pani Paulina Binek, lat 47, z propozycją zagospodarowania lokalu na 
autorską pracownię w połączeniu z galerią dzieł sztuki i rzemiosła 
artystycznego oraz salonem artystycznym. Z oferty wynika, że zamierza 
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otworzyć Starą Sień Gdańską w tym obiekcie, taką, jaka była zanim czasy, 
które się zdarzyły później spowodowały, że przestała tą Sienią być. Tu 
trzeba przyznać, że artystka, jeśli chodzi o pozyskanie tej pracowni jest 
bardzo aktywna. Poczyniła już pewne kroki i rozmowy w zakresie pozyskania 
niezbędnych pozwoleń od Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków. Pani 
Binek jest mistrzynią rzemiosł artystycznych w zawodzie złotnik-jubiler. Ma 
tytuł honorowy nadany przez Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego. 
Jest projektantką biżuterii, z 1986 roku absolwentką gdańskiej szkoły 
jubilersko-złotniczej. Od 2012 roku posiada dyplom mistrza w zawodzie 
złotnik-jubiler. Zajmuje się projektowaniem, wykonywaniem biżuterii 
artystycznej oraz dzieł sztuki użytkowej z metali, srebra, złota i kamieni 
szlachetnych. Szczególnie ceni sobie bursztyn. Źródłem inspiracji są motywy 
starożytnego Egiptu, Bizancjum, Afryki i Ameryki Południowej. Opis 
dwudziestoletniej pracy artystycznej przedłożyła w swojej ofercie, które 
wszystkich artystek Państwu do wglądu przedłożyliśmy.  
 
Pani Binek może się poszczycić różnymi nagrodami i wyróżnieniami: m.in. 
medal Prezydenta Miasta Gdańska z 2012 roku za promocję bursztynu oraz 
miasta Gdańska, jako światowej stolicy bursztynu. Podziękowania z 2002 
roku za osobisty wkład w tworzeniu kolekcji poprzez przekazanie w darze 
obiektów do Muzeum Bursztynu. Podziękowania z 2013 roku za udział w 
obradach jury i ufundowanie nagrody wojewódzkiego konkursu poetyckiego 
„Bursztyn zamknięty w słowach”. Prace Pani Binek znajdują się w zbiorach 
15 muzeów. Muzeów w Polsce: Warszawa, Gdańsk, Malbork, Świnoujście, 
Krośnie, Krakowie, i w Europie: Copenhagen Amber Muzeum oraz House of 
Amber w Soborg w Danii, Bernsteinmuseum Ribnitz-Damgarten oraz Nordsee 
Bernsteinmuseum w Niemczech, Nida na Litwie, Muzeum Bursztynu w 
Królewcu/Kaliningrad w Rosji, American Museum of Natural History New 
York w USA oraz prace w prywatnych kolekcjach na całym świecie.  
Posiadane rekomendacje: Marszałka Województwa Pomorskiego. Prezesa 
Ogólnopolskiego Cechu Rzemiosł, Radnych Miasta Gdańska.  
Pani Czekanowicz, Dyrektor Biura Prezydenta Miasta ds. Kultury 
rekomenduje ofertę Pani Krakowiak. Natomiast ze swojej strony nie będę 
wskazywać, bo nie jestem ekspertem w tej dziedzinie. 

Bardziej szczegółowe informacje we wniosku: Pismo 
WGK.II.7150.1.47.2015.BW.313873 z dnia 9.12.2015r. stanowi załącznik nr 
4 do protokołu. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Czy są pytania? 
 
Radny Piotr Borawski, członek Komisji 
A jakie są dochody poszczególnych oferentek?  
 
Pani Barbara Majewska, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki  
Komunalnej 
Niestety nie mam tych informacji. Jeśli chodzi o preferencje przy najmie lokalu 
to będzie to stawka 8,20 za m2. 
 
Radny Piotr Borawski, członek Komisji 
Czyli Biuro ds. Kultury rekomenduje najmłodszą artystkę. 
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Pani Barbara Majewska, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej 
Tak Panią Krakowiak. Jeżeli chodzi o Panią Cenecką, to są obrazy jej wyrobów, 
czyli biżuterii, którą się zajmuje, na co dzień. 
 
Wiceprzewodniczący Grzegorz Strzelczyk 
Jeżeli chodzi o prace przedstawione, które przeglądaliśmy, to dorobek Pani 
Krakowiak jest najmniejszy. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Nie ma więcej głosów w dyskusji, przechodzimy do głosowania 
i w nim wyrazimy, którą ofertę wybierzemy.  

 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 

Głosowanie: 
Oferta Pani Doroty Ceneckiej – 0 głosów za. 
Oferta Pani Katarzyny Krakowiak – 0 głosów za. 
Oferta Pani Doroty Pauliny Binek – 7 głosów za- jednogłośnie. 
 
Wobec powyższego głosowania Komisja wybrała i pozytywnie zaopiniowała 
ofertę Pani Pauliny Binek. Opinia Nr 18-16/232/220/2015 

 
 

PUNKT – 6.2.  
Zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie dokonania 
zmiany po stronie najemcy w umowie najmu lokalu użytkowego, położonego 
przy ul. Sukienniczej 18 w Gdańsku polegającej na wstąpienie Pani 
Małgorzaty Czernichowskiej w miejsce dotychczasowego najemcy.  
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

Pani Barbara Majewska, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej 
Referując przedmiotowy wniosek powiedziała m.in., że Pani Jolanta 
Drzewiecka była najemcą lokalu przy ul. Sukienniczej 18 o powierzchni prawie 
44 m2. Pani Drzewiecka zmarła nagle w sierpniu tego roku. Rok wcześniej aktem 
notarialnym przepisała cały swój majątek i prawa do receptur rodzinnych 
wyrobu lodów na rzecz siostry Teresy i swojej siostrzenicy Pani Małgorzaty 
Czernichowskiej. Niestety matka Pani Małgorzaty Czernichowskiej również 
zmarła w 2015 roku, stąd jakby cały ten dziedziczony majątek przechodzi w jej 
ręce. Co prawda nie zamieszkiwała wspólnie z najemcą, ale jednak była 
wnuczką pierwszych najemców tego lokalu. Lodziarnia Miś ma swoją markę, no 
i z tego też względu Pani Małgorzata Czernichowska zwróciła się z tym 
wnioskiem do Pana Prezydenta. Pan Prezydent za moim pośrednictwem zwraca 
się do państwa o pozytywne zaopiniowanie tej zmiany po stronie najemcy, 
jeżeli chodzi o lokal przy ul. Sukienniczej 18. Pismo 
WGK.II.7152.1.144.2015.JM.314026 z dnia 9.12.2015r. stanowi załącznik 
nr 5 do protokołu. 
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Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Nie ma głosów w dyskusji, przechodzimy do głosowania.  

 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie  
 
Głosowanie: 
Komisja 7 głosami za - jednogłośnie – przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
wniosek Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie dokonania zmiany po stronie 
najemcy w umowie najmu lokalu użytkowego, położonego przy ul. 
Sukienniczej 18 w Gdańsku polegającej na wstąpieniu Pani Małgorzaty 
Czernichowskiej w miejsce dotychczasowego najemcy. Opinia Nr 18-
16/233/221/2015 

 
PUNKT – 7 

Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Szanowni Radni. W styczniu będzie prze zemnie sporządzone sprawozdanie z 
prac Komisji za ten rok. Proszę także o zgłaszanie tematów do planu pracy 
Komisji na 2016 rok. Proszę tematy przesyłać droga elektroniczną. 
 
Porządek obrad w dniu dzisiejszym został wyczerpany. Nie ma więcej spraw ze 
strony członków Komisji. Dziękuję bardzo za czynny udział w posiedzeniu. 
Zamykam posiedzenie.  Na tym posiedzenie zostało zakończone – godz. 16:00. 
 
 
 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej RMG 

 
Piotr Dzik  

 
Protokół sporządziła: 
 
Elżbieta Wajs-Deyck 
Pracownik Biura Rady Miasta Gdańska 
 
 
 

 
 

 
 

 


